

Jagland says threat of terrorism remains acute

Strasbourg, 02.05.2011 - "The news of the death of Osama Bin Laden, confirmed by US President Obama today, is certainly an important step in the international efforts in fighting terrorism. It is of immense symbolic significance. However, as recent events have shown, the threat of terrorism remains acute today and the Council of Europe is dedicated to combatting terrorism together with its Member States," said Thorbjørn Jagland, Secretary General of the Council of Europe.

Pour Thorbjørn Jagland, la menace terroriste reste très élevée

Strasbourg, 02.05.2011 – « L'annonce de la mort d'Oussama ben Laden, confirmée aujourd'hui par le Président des Etats-Unis, Barack Obama, marque indiscutablement une étape importante dans la lutte internationale contre le terrorisme. Sa portée symbolique est immense. Cependant, comme l'ont montré les événements récents, la menace terroriste reste très élevée et le Conseil de l'Europe s'emploie à combattre le terrorisme avec ses Etats membres », a déclaré Thorbjørn Jagland, Secrétaire Général du Conseil de l'Europe.